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Enzo knows he is different from other dogs: he thinks and feels in nearly human ways.
He has educated himself by watching extensive television, and by listening very closely
to the words of his master, Denny Swift, an up-and-coming race car driver. Through
Denny, Enzo realizes that racing is a metaphor: that by applying the techniques a driver
would apply on the race track, one can successfully navigate the ordeals and travails
one encounters in life. Enzo relates the story of his human family, sharing their
tragedies and triumphs. In the end, despite what he sees as his own limitations as a
dog, Enzo comes through heroically to preserve the Swift family. The Art of Racing in
the Rain is a testament to a man's life, given by his dog. But it is also a testament to the
dog, himself. Though Enzo cannot speak, he understands everything that happens
around him as he bears witness to his master's problems. His enforced muteness only
refines his listening ability, and allows him to understand many of life's nuances that
are lost on most humans. With humour, sharp observation, and a courageous heart,
Enzo guides the reader to the bittersweet yet ultimately satisfying conclusion: there are
no limitations to what we can achieve, if we truly know where we want to be.
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评论

我上辈子一定是条狗狗，如果错了，请让我下辈子做狗狗

-----------------------------
没有很感动。不过最后一章不错。

-----------------------------
Caught by the fabulous title of the book without realizing that it is a complete tale
about a world, the humanity in the eye of the so-called dog-narrator Enzo. Fairwell, it is
a wonderful journey,

-----------------------------
笑 着 哭

-----------------------------
對有養寵物經驗的人來講，人狗感情寫得好，淚點多，但重點『狗眼看人生』的故事和
道理一般。

-----------------------------
感觉没有想象中的感人，但Enzo真的像书中写的那样他想做一个人，它是通人性的，
他在不论什么时候都永远支持Denny，就像一个多年的好友一样

-----------------------------
故事写的非常好，能让人感同身受，看到evil
twins指控Denny强奸幼女的时候，简直要气死了！！！！！最后Enzo死的时候真的有
点儿泪目……好看！！！！

-----------------------------
比较像青少年读物。用狗狗的口吻叙述一个略带悲伤的美好的童话故事。以轻松诙谐的
风格告诉我们，陪伴是最长情的告白。现在每次看见狗狗，都会在心里揣摩他/她在想
些什么~



-----------------------------
很温情，同时也会让你觉得一个人的境遇可以那么急转直下，因为你所没有意识到的某
个选择。我是喜欢圆满结束的，所以故事里的一切忽然又好了起来，Denny始终被重要
的人所信任和厚待，松了口气。可是生活也许不会总是这样，只要再坚持一下下，终能
看到曙光。

-----------------------------
怎么会有这么讨厌的岳父母啊

-----------------------------
以狗狗的视野讲他的主人一家人的故事
经历了很多困难最终还是和女儿过上了幸福的生活～～结局还比较有爱
enzo老死后重生成了个热爱赛车的孩子又见到了他的主人 总体来说挺一般
不过看完后会让我看着我家狗时不停YY他内心在想什么～

-----------------------------
读完这本书百味杂陈,把狗狗和赛车结合起来也算很有新意。结局真的很赞。也许每只
狗狗都有一个人的灵魂。美语真是太恐怖了，随便加个er就不认识了，bleacher,slicker.

-----------------------------
很多时候，都会用这本书里的话来激励自己。眼睛往哪里看，车子就往哪里去。。。

-----------------------------
很有吸引力的一本书，赛车，狗狗Enzo，主人与狗的情谊，而且是从Enzo的视角来写
的，真的很推荐。唯一不足的是，这本书中文名不该翻译成《我在雨中等你》

-----------------------------
Are you prepared to meet with the next life of your dog?

-----------------------------
A warm story from the unique perspective of a dog,he's the coolest dog I ever heard. As
the narrator, Enzo let me know what do real life mean,try to handle these things one by
one,even when caught in a lawsuit and lose it all.I should figure out these meaningful
things,because they really count in the end,when looking back at 80.
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